
OBEC NIŽNÝ KLÁTOV

Zápisnica
z štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva

konaného dňa 27.03.2023

Prítomní: Starostka obce: Ing. Gabriela Staníková

Poslanci: Ing. Róbert Balog (príchod 17:35 hod.), Ing. Ján Hlavačka, Eva   

   Kelbelová,  Radoslav Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan  

Neprítomný:    Ing. Oxana Hospodárová  

Ďalší prítomní:  Jozefína Kolesárová

    

Verejnosť:   viď prezenčná listina

Program zasadnutia:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Schválenie návrhu programu, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
3. Schválenie návrhu členov návrhovej komisie a predsedu, a navrhovateľa   

uznesení
4.  Kontrola plnenia uznesení 
5.  Návrh na spolufinancovanie projektu: Špeciálne učebne v Základnej škole         

v Nižnom Klátove
6.  Určenie poslaneckých obvodov
7.  Delegovanie poslanca do rady Základnej  školy Nižný Klátov
8.  Delegovanie poslanca do rady Materskej školy Nižný Klátov
9. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Košice a jeho      

funkčnej oblasti 2022 - 2027
10. Návrh VZN č. 1/2023 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce
11.  Žiadosť o zámenu pozemkov – Peter Škibickí
12.  Žiadosť o odkúpenie pozemku - Ing. Peter Antal
13.  Rozpočtové opatrenie 
14.  Rôzne 
15.  Záver

Bod 1
Otvorenie zasadnutia

Starostka obce  –  v zmysle pozvánky otváram štvrté zasadnutie obecného zastupiteľstva v
Nižnom Klátove o 17:00 hod. Neprítomný je jeden poslanec Ing. Róbert Balog, bude meškať.
Prítomní  sú  6 poslanci.   Sme  uznášania  schopní.  Pozvánka  na  dnešné  zasadnutie  bola
poslancom doručená spolu s materiálmi emailom. Pozvánka na štvrté  zasadnutie obecného
zastupiteľstva bola zverejnená 22.03.2023 na obecnej tabuli a webovej stránke obce.



Bod 2
Schválenie  programu,  schválenie  návrhu  členov  návrhovej  komisie  a jej  predsedu,
určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
Starostka obce  –  v zmysle  rokovacieho poriadku otváram diskusiu.  Má niekto  návrh na
vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č.
369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v z.  n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení
bodov návrhu programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná
väčšina hlasov všetkých poslancov (4).

Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu zasadnutia. 

Ak  nie  sú  návrhy  na  vypustenie  bodov  návrhu  programu  zasadnutia,  dávam  hlasovať  o
bodoch  návrhu  programu  zasadnutia.  Na  prijatie  uznesenia  o  bodoch  návrhu  programu
zasadnutia je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (4).

Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia ?

Ing. Ján Hlavačka – ja mám návrh na doplnenie bodu programu s názvom  Materská škola.

Starostka obce dala hlasovať o schválení návrhu na doplnenie bodu programu za bod 13, bod
14 – Materská škola.

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Poslanci návrh schválili.

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná
väčšina hlasov všetkých poslancov (4).

Starostka  obce -  dala  hlasovať  o schválení  programu  štvrtého  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva,  pričom  na  prijatie  tohto  uznesenia  je  potrebná  nadpolovičná  väčšina
prítomných poslancov. 

Program štvrtého obecného zastupiteľstva znie: 

1. Otvorenie zasadnutia
2. Schválenie návrhu programu, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
3. Schválenie návrhu členov návrhovej komisie a predsedu, a navrhovateľa 

uznesení
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Návrh na spolufinancovanie projektu: Špeciálne učebne v Základnej škole         

v Nižnom Klátove
6. Určenie poslaneckých obvodov
7. Delegovanie poslanca do rady Základnej  školy Nižný Klátov
8. Delegovanie poslanca do rady Materskej školy Nižný Klátov
9. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Košice a jeho      

funkčnej oblasti 2022 - 2027



10.  Návrh VZN č. 1/2023 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného    
a nehnuteľného majetku obce

11.  Žiadosť o zámenu pozemkov – Peter Škibickí
12.  Žiadosť o odkúpenie pozemku - Ing. Peter Antal
13.  Rozpočtové opatrenie 
14.  Materská škola
15.  Rôzne 
16.  Záver

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6  Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Poslanci návrh schválili.

Návrhová komisia
Návrhy  prednáša  predseda  návrhovej  komisie.  Návrh  na  zmenu  uznesenia  predkladajú
poslanci  návrhovej  komisie  písomne,  pričom musia byť  opatrené podpisom predkladateľa.
Predseda návrhovej komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa
bude hlasovať. Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j.
obecné zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“.

Starostka obce predložila na schválenie návrh členov návrhovej komisie: Radoslava Kollára,
Lukáša Štefana, za predsedu: Evu Kelbelovú 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6  Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Poslanci návrh schválili.

Za overovateľov zápisnice určujem  Mateja Silvaya, Ing. Jána Hlavačku.

Za zapisovateľku určujem Jozefínu Kolesárovú.

Bod 4
Kontrola plnenia uznesení

Starostka obce - konštatovala, že na ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve bolo prijatých 7
uznesení  (  prijaté  uznesenia  1-7).  Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Nižný  Klátov  na
ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve zo dňa 23.11.2022 zobralo na vedomie Informácie o
výsledkoch volieb do orgánov samosprávy obce a konštatovalo zloženie sľubu starostky obce



a poslancov obecného zastupiteľstva.  Uznesenie č.  1 splnené.  Obecné zastupiteľstvo Obce
Nižný Klátov  zobralo na vedomie oznámenie starostu o poverení  poslanca zastupovaním
starostu  uznesenie  č.2   trvá  ,  poverilo poslanca  obecného  zastupiteľstva  oprávneného
zvolávať  a  viesť zasadnutia  obecného zastupiteľstva  uznesenie  č.3  trvá,  zriadilo komisie,
zvolilo predsedu a členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných
funkcionárov  uznesenie  č.4  trvá,  určilo  plat  starostu  obce  uznesenie  č.5  trvá,  schválilo
sobášiacich uznesenie č. 6 trvá a vyhradilo si z dôvodu ich dôležitosti pre život obyvateľov
obce rozhodovanie otázkach uvedených v uznesení č. 7 trvá.
Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Nižný  Klátov  na  prvom  obecnom  zastupiteľstve  zo  dňa
15.12.2022  prerokovalo a uznieslo sa na VZN č. 2/2022 o výške príspevkov na čiastočnú
úhradu výdavkov v školách a nákladov školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti
Obce  Nižný  Klátov  uznesenie  č.  8  trvá,  prerokovalo  a uznieslo sa   VZN  č.  3/2022  o
miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na
území Obce Nižný Klátov uznesenie č. 9 trvá,  schválilo poskytnutie odmien za rok 2022
hlavnej kontrolórke obce uznesenie č.10 splnené, schválilo finančný príspevok na prevádzku
poskytovanej sociálnej služby uznesenie č.11 splnené, schválilo rozpočtové opatrenie 7/2022
uznesenie  č.12 splnené,  zobralo  na vedomie správu o kontrolnej  činnosti  za  obdobie  od
16.9.2022 do 12.12.2022 uznesenie č.13 splnené a  návrh plánu kontrolnej  činnosti  na 1.
polrok 2023 ,  poverilo hlavnú kontrolórku obce výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej
činnosti  na  1.  polrok  2023  uznesenie  č.14  je  v plnení,  zobralo  na  vedomie  bod  rôzne
uznesenie č.15 splnené.
Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Nižný  Klátov  na  treťom  obecnom  zastupiteľstve  zo  dňa
20.02.2022  schválilo  finančný  príspevok  na  prevádzku  poskytovanej  sociálnej  služby
uznesenie č. 16 splnené,  prerokovalo, zobralo na vedomie  a schválilo   rozpočet obce na
roky 2023 – 2025 a Stanovisko hlavnej  kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023
-2025 uznesenie  č.  17 splnené,  zobralo  na vedomie správu o kontrolnej  činnosti  hlavnej
kontrolórky za rok 2022 uznesenie č.  18 splnené,  schválilo zvýšenie platu starostky obce
uznesenie č. 19 splnené, zobralo na vedomie informácie ohľadom Juniálesu, Valentínského
plesu,  ihriska  pri  MŠ,  koryta  potoka  a  ochranného  pásma,  orezu  stromov  na  cintoríne,
stavebných reklamácií na budove obecného úradu a základnej školy uznesenie č. 20 čiastočne
splnené.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obec Nižný
Klátov berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 5
Návrh na spolufinancovanie  projektu:  Špeciálne  učebne  v Základnej  škole  v Nižnom
Klátove



Starostka obce  -  Na základe výzvy IROP- integrovaný  operačný  program  určený pre
MAS, 

obec Nižný Klátov získala dotáciu vo výške 84 991,55 eur. Finančné prostriedky sú určené na
vytvorenie  priestorov  moderných  učební  v rámci  existujúcich  priestorov  ZŠ.  Oprávnený

náklad 
súvisí stavebno-technickými    úpravami, interiérové vybavenie, nákup výpočtovej techniky. 
a pod. Jedna z podmienok je, že projekt  musí byť  zrealizovaný  do konca novembra. Aby

sme 
splnili  podmienky  výzvy  je  nutné  preukázať  finančnú  spôsobilosť  žiadateľa  na

dofinancovanie 
projektu  a to  spôsobom  výpisu  uznesenia  obecného  zastupiteľstva   o tom,  že  schvaľuje
zabezpečenie spolufinancovania projektu.

Predseda  návrhovej  komisie  Eva  Kelbelová  skonštatovala, že  nebol  predložený  návrh  na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo Obec Nižný
Klátov  schva uje  ľ spolufinancovanie  projektu  „Špeciálne   učebne“  v  Základnej   škole  v
Nižnom  Klátove, kód  výzvy  IROP-CLLD-S658-512-007  CLLD  MAS  vo  výške  5% z
celkových oprávnených výdavkov a to v sume 4 256,52 €. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 6 
Určenie poslaneckých obvodov
Starostka obce – návrh na určenie poslaneckých obvodov Vám bol zaslaný v materiáloch.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov schva ujeľ  poslanecké obvody pre volebné obdobie
2022-2026:  
Poslanecký obvod č. 1 – Ing. Valér Kováč (ulica Klátovská - časť),
Poslanecký obvod č. 2 – Eva Kelblová (ulica Cintorínska, Stará Košická), 
Poslanecký obvod č. 3 – Radoslav Kollár (ulica Klátovská – časť, Záhradná), 
Poslanecký obvod č. 4 – Ing. Róbert Balog (ulica Mlynky), 
Poslanecký obvod č. 5 – Ing. Ján Hlavačka (ulica Tichá), 
Poslanecký obvod č. 6 – Lukáš Štefan (ulica Čaksová), 
Poslanecký obvod č. 7 – Matej Silvay (ulica Hlavná).

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0



Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 7
Delegovanie poslanca do rady Základnej  školy Nižný Klátov

Starostka obce – návrh Vám bol zaslaný v materiáloch.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov deleguje do Rady školy pri ZŠ Nižný Klátov Lukáša Štefana.

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 8
Delegovanie poslanca do rady Materskej školy Nižný Klátov

Starostka obce – návrh Vám bol zaslaný v materiáloch.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov deleguje do Rady školy pri MŠ Nižný Klátov Ing. Róberta Baloga

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 6 Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 
Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Ing. Róbert Balog

Uznesenie bolo prijaté.

Ing. Róbert Balog sa dostavil na rokovanie obecného zastupiteľstva o 17:35

Bod 9
Program hospodárskeho rozvoja  a  sociálneho  rozvoja  mesta  Košice  a  jeho funkčnej
oblasti 2022 - 2027



Starostka obce – výpis z tohto uznesenia je dôležitý pre obec pri podávaní žiadostí o dotáciu.

Predseda návrhovej komisie  Eva Kelbelová skonštatovala, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov
konštatuje, že
1. na 13. zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Nižný Klátov dňa 14.12.2020   uznesením
č.  114  Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Nižný  Klátov  súhlasilo  s  uzatvorením  Memoranda  o
spolupráci  na  príprave  Integrovanej  územnej  stratégie  udržateľného  mestského  rozvoja
funkčnej oblasti mesta Košice podľa predloženého návrhu (ďalej len „memorandum“) 
a poverilo starostku obce  podpísaním memoranda s mestom Košice a susediacimi obcami,
ktoré odsúhlasili uzatvorenie memoranda, na základe čoho:

2.  na XXVI. zasadnutí  Mestského  zastupiteľstva Mesta  Košice dňa  16.12.2021  uznesením
číslo: 835 Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa § 10 ods. 3 písm. e) zákona č. 401/1990
Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a podľa ust. § 4 ods. 2 Štatútu mesta Košice
schválilo Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Košice a jeho funkčnej
oblasti 2022 - 2027 (PHRSR) ako spoločný program rozvoja pre mesto Košice, mestské časti
mesta Košice a obce tvoriace územie udržateľného mestského rozvoja funkčnej oblasti mesta
Košice, ktorého súčasťou je aj Obec Nižný Klátov.

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 10
Návrh VZN č. 1/2023 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného a nehnuteľného 
majetku obce

Starostka obce – návrh VZN o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného a nehnuteľného
majetku obce rieši zvýšenie úhrad za prenájom majetku obce z dôvodu zvýšenia nákladov na
energiu  a plyn,  rekonštrukcie  sály  KD a nemalé  finančné  prostriedky  na  údržbu majetku.
Taktiež  rozdeľuje  výšku  prenájmu  pre  občanov  s trvalým pobytom  v obci  a bez  trvalého
pobytu  obce.  Posledné VZN o úhradách bolo prijaté  v roku 2012.  Nové VZN nadobudne
účinnosť 1.5.2023. 

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov v súlade s § 6 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
p r e r o k o v a l o  
VZN č. 1/2023 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného a nehnuteľného majetku obce
Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov v súlade s  §  6  ods. 1  zákona  SNR  č.  369/1990
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:



Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Uznesenie bolo prijaté.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov v súlade s § 6 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
s a  u z n á š a  
na   VZN   č.  1/2023   o  úhradách  za  krátkodobý prenájom  hnuteľného  a nehnuteľného
majetku obce

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Poslanci sa na VZN č.  1/2023  uzniesli.   

Bod 11
Žiadosť o zámenu pozemkov - Peter  Škibickí 

Starostka obce –    Dňa 3.2.2023 bola Obci Nižný Klátov doručená žiadosť Petra Škibického,
bytom Nižný Klátov 1208, o zámenu pozemkov. Žiadateľ je vlastníkom pozemkov v časti
Čaks, na ktoré nemá prístup. Zároveň je vlastníkom pozemku pod miestnou komunikáciou na
ulici Čaksová. Je ochotný zameniť svoje pozemky za pozemky vo vlastníctve Obce Nižný
Klátov.  Pozemky  v jeho  vlastníctve  na  zámenu  sú  o výmere  spolu  84  m²  (po  zameraní
geodetom) a pozemky vo vlastníctva obce o výmere 83 m². Rozdiel je vo výmere 1 m² naviac
v prospech Obce Nižný Klátov (bez doplatku).     

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov v súlade  s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  o majetku obcí   v  z.  n.  p.   a
článku  19  Zásad    hospodárenia s majetkom Obce Nižný Klátov
schvaľuje
1. prebytočnosť  nehnuteľného majetku – pozemkov parc. KNE č.3174/6, druh pozemku: 
ostatná plocha o výmere 28 m², a  parc. KNC č.1551/3,  druh  pozemku: trvalý trávny porast o
výmere 55 m²,  zapísaných na LV č. 900 pre obec  Nižný Klátov, okres Košice - okolie, 
katastrálne územie Nižný Klátov

2. zámer  zámeny pozemkov  parc. KNE č.3174/6, druh  pozemku:   ostatná   plocha  o
výmere  28 m²,   zapísaného  na   LV  č.  900,  a   pozemku  parc.  KNC č.  1551/3,   druh
pozemku:  trvalý   trávny   porast  o výmere  55  m², zapísaného na LV č. 900 pre obec Nižný
Klátov, okres Košice - okolie, katastrálne územie Nižný Klátov vo vlastníctve obce Nižný

http://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=5341470


Klátov za novovytvorený pozemok parc. KNC č. 1759/7, druh pozemku:  zastavaná plocha a
nádvorie o výmere 84 m² na základe geometrického plánu č. 10/2023 zo dňa 9.1.2023
vytvoreného Imrichom Lukácsom, Geodetic spol.  s r.  o.,   Dunajská   10,   040  01
Košice,  IČO:   31691501,  úradne  overenom    Okresným    úradom  Košice  –   okolie,
katastrálnym odborom dňa 17.1.2023 pod č. 13/2023, ktorý  vznikol  zlúčením  parcely  KNE
670,   druh pozemku:   orná  pôda  o  celkovej  výmere 82  m², a časti parcely  KNE 662
o celkovej  výmere  23  m²,  druh  pozemku:   orná   pôda,   zapísaných    na   LV č.  2011,
katastrálne  územie  Nižný Klátov vo vlastníctve  Petra  Škibického,  bytom Nižný Klátov č.
1208 a to  ako prípad hodný osobitného zreteľa  podľa § 9a  ods.   8   písm.   e)  zákona č.
138/1991  Zb.,  ktorým  je  majetkoprávne  vysporiadanie  pozemkov  pod   miestnou
komunikáciou. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 12
Žiadosť o kúpu pozemku – Ing.  Peter Antal
Starostka obce  –    dňa 13.1.2023 Obci Nižný Klátov doručená žiadosť o kúpu pozemku.
Žiadosť Vám bola doručená v materiáloch.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov 
schvaľuje
A. prebytočnosť nehnuteľného majetku obce 
B. zámer predať nehnuteľný majetok: pozemok, parcely registra „E“ č. 5000/12 vo výmere 72
m²   a   druh    pozemku   –   ostatná   plocha, zapísaného na LV č.900, vedeného Úradom
geodézie,  kartografie,  katastra  Slovenskej  republiky  v  katastrálnom  území  Nižný  Klátov,
ktorej vlastníkom je Obec Nižný Klátov. Cena pozemku sa stanovuje na 33 €/m2.
C. dôvody osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb., ktorými sú,
že obec k predmetnému pozemku nemá prístup a je pre obec nevyužiteľný a prebytočný.

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 13
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Rozpočtové opatrenie

Starostka obce  –   navýšenie príjmov z dôvodu poskytnutej dotácie zo zdrojov operačného
programu MAS, pre Základnú školu v Nižnom Klátove.  Dôvodom prekročenia príjmov a
prevod  z  rezervného  fondu  je  spolufinancovanie  5%  spoluúčasti  na  projekte  vytvorenia
priestorov  špeciálnych  učební  v  základnej  škole  Nižný  Klátov.  Povolené  prekročenie
výdavkov je realizácia projektu v existujúcich priestorov základnej školy .

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov 
schvaľuje :
Rozpočtové opatrenie č. 2/2023

 a)   povolené prekročenie  viazanie príjmov a finančných operácií
 na položke   2xx 332 111   príjem  - vytvorenie špeciálnych učební   ZŠ          v sume  85 000 €

               na položke 2xx 454  46  prevod   z RF -  vytvorenie špeciálnych  učební   ZŠ  v sume    4 500 €
               v celkovej sume 89 500 €
       b )   povolené prekročenie a viazanie výdavkov

na položke 2yy  7 17   111   Projekt -  vytvorenie špeciálnych učební  v ZŠ     v sume  85 000 €
   na položke 2yy  7 17    46   Projekt -  vytvorenie špeciálnych učební  v ZŠ      v sume    4 500 €
   v celkovej sume 89 500 €

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 0

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 14
Materská škola

Ing. Ján Hlavačka – ja som si dovolil doplniť do programu zasadnutia bod Materská škola a to
z dôvodu, pri schvaľovaní rozpočtu sme zistili, že na MŠ obec dopláca 46 000 eur ročne. Ja si
myslím, že je to veľa a preto by som Vás poprosil o analýzu. Chcel by som vedieť koľko
máme  detí  v škôlke  a aká  je  prognóza  zápisu  detí  na  najbližšie  obdobie  3  rokov,  koľko
financií  dostávame na MŠ od štátu, aká je maximálna kapacita detí  v škôlke, či  je možné
stavebnými úpravami zvýšiť kapacitu detí v MŠ resp. aké opatrenia by sa dali urobiť, aby sme
na škôlku doplácali čo najmenej.  

Radoslav  Kollár –  s bývalým  vedením  sme  riešili  prebúranie  priečky  v materskej  škole
z triedy smerom do posilňovne, aby sme zväčšili triedu. Podmienka bola, že  do rozšírenej
triedy by sa nemohlo prechádzať z chodby. Zadný vstup by slúžil len ako únikový. Uvažovalo
sa, že posilňovňa by sa preložila do iných priestorov. Nestihlo sa to zrealizovať. No súhlasím
s poslancami, že obec dopláca veľa a musíme to nejako vyriešiť.

Lukáš Štefan – z hygieny máme záporné stanovisko,  ak by sme vytvorili ďalšiu triedu do
ktorej by deti  chodili zo zadnej strany. Schodisko a chodba je  nevyhovujúca. Ak by sme
prebúrali priečku a zväčšili kapacitu v triede a deti by chodili cez hlavný vstup, potrebujeme
nové stanovisko od hygieny a či aj chodba so skrinkami bude postačujúca.



Ing. Valér  Kováč – keď sa bavíme o najbližších dvoch rokoch je to okolo 100 000 eur. Nie je
to  čiastka,  ktorú  by sme mali  radšej  investovať?  Rozšíriť  kapacitu  materskej  škôlky a na
škôlku viac nedoplácať. Je nutné vytvoriť si finančný plán a podľa toho sa rozhodnúť.

Lukáš Štefan – ja by som poukázal na  to, že vyšiel nový školský zákon, školou povinné deti
budú už 4 ročné. 

Ing. Ján Hlavačka – my musíme robiť to čo je nutné, aj keby to bolo na úkor presťahovania
posilňovne.  Okrem toho si  myslím,  že by bolo vhodné ešte  raz zvýšiť  mesačný poplatok
zákonného zástupcu za škôlku. V meste platia za deti 25 a vyššie, sú škôlky kde rodič platí aj
40 eur. Navrhol by som, aby  na  zápise detí teraz v máji, pani riaditeľka informovala rodičov,
že mesačný poplatok za dieťa budeme zvyšovať. Ja neočakávam, že dnes nájdeme nejaké
riešenie, ale musíme  na najbližšom zastupiteľstve vyhodnotiť analýzy a hľadať riešenie, ako
znížiť náklady.

Matej Silvay – ja nevidím problém v presťahovaní posilňovne. 

Starostka obce – momentálne máme v škôlke 33 detí. Ak by sme mali v škôlke 22 – 23 detí
a dve učiteľky obec by na škôlku nedoplácala, alebo ak by sme mali 44 detí a 4 učiteľky, tak
isto by obec nedoplácala na škôlku. Podľa školského zákona je povolený limit 1 dieťa na 4
m2  v triede, ale to sa v najbližšej dobe  zmení na 1dieťa na 3m2. Pripravím vám analýzu
s možnosťami na najbližšie obecné zastupiteľstvo.

Predseda návrhovej  komisie   Eva Kelbelová skonštatovala,  že nebol  predložený návrh na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov
I. berie na vedomie 
informácie ohľadom materskej školy  
II. žiada 
starostku  obce  o vypracovanie  finančnej   analýzy  nákladov  pre  rozšírenie  kapacity  v
materskej  škole a analýzu, ako by sme mohli  znížiť  finančné  náklady zo strany obce na
prevádzku materskej školy.

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu:

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný:

Uznesenie bolo prijaté.

Bod 15

Rôzne
Šachový turnaj v     Rapid šachu 
Starostka obce – sa konal posledný februárový víkend v sále kultúrneho domu. Zúčastnilo sa
okolo 50 štartujúcich z celého Východného Slovenska. Turnaj organizoval Kamil Haraj pod
záštitou obce.  Obec nakúpila ceny pre víťazov a zasponzorovala suroviny na guľáš,  ktorý
navaril Tomáš Hudák. 
 
Veľkonočná výzdoba 



Starostka obce – v piatok 24.3.2023 sme si zorganizovali malú brigádu. Zapojili sa aj žiaci
z ZŠ.  Priestranstvo  okolo  parku  a aj  v parku  sme   vyčistili,  vyzametali,  pohrabali,  kríky
postrihali a vysadili nové kvety. Osadili sme veľkonočné vajíčko, ktoré bude ozdobou parku
do konca veľkonočných sviatkov. 

Zametanie ciest
Starostka  obce  –  v obci  sa  pred  Veľkou  nocou  posledný  marcový  týždeň  uskutočnilo
zametanie ciest.

Deň učiteľov
Starostka obce – pri príležitosti Dňa učiteľov sa dňa 28.3.2023 v sále uskutoční posedenie
s učiteľmi základnej a materskej školy a pracovníkmi školskej jedálne. 

Auto na rozvoz obedov
Starostka  obce -  pán  Smorada nám dnes  doniesol  auto  Škodu Fabiu,  aby ste  si  ju  mohli
pozrieť vyskúšať a skontrolovať. Bola by som rada, ak by ste zhodnotili jej technický stav
a rozhodli sa, či ju môžeme kúpiť. 

Po obhliadke auto sa poslanci zhodli na dobrom technickom stave a súhlasili s kúpou auta.

Predseda  návrhovej  komisie  Eva  Kelbelová  skonštatovala,  že  nebol  predložený  návrh  na
zmenu návrhu uznesenia a predniesla návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný
Klátov 
berie  na  vedomie informácie  ohľadom  organizovania  šachového  turnaja,  veľkonočnej
výzdoby, Dňa učiteľov, zametania ciest, motorového vozidla Škoda Fabia.

Starostka dala hlasovať o prednesenom návrhu

Hlasovanie:   

Za: 7 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 
Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay, Lukáš Štefan

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný:

Uznesenie bolo prijaté.

Záver 
Starostka obce ukončila štvrté zasadnutie, poďakovala prítomným za účasť. Zasadnutie bolo
ukončené o 18:19 hod.

Overovatelia:

Matej Silvay                               ........................................
        

Ing. Ján Hlavačka                       .......................................
                              

    ..........................................
       Ing. Gabriela Staníková

   starostka obce
Jozefína Kolesárová             .........................................


